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Egyszerűsített jegyzőkönyv 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének Oktatási Bizottsága 2013. március 

18-án hétfőn, 1500 órai kezdettel megtartott üléséről 

 

Fekete Péter üdvözölte a megjelenteket és megállapította, hogy a bizottság 3 fővel 

határozatképes. Molnárné Czeglédi Cecília korábban bejelentette, hogy más, hivatalos 

elfoglaltsága miatt nem tud részt venni az ülésen. Varga László képviselő jelezte, hogy késve 

érkezik az ülésre. 

Jelen voltak: 

Tarjáni István, polgármester 

Szakadáti László, alpolgármester 

Fekete Péter, bizottsági elnök 

Koleszár Kázmér, bizottsági tag 

Tóthné Gyarmati Magdolna, bizottsági tag 

Varga László, bizottsági tag 

Dr. Kovács András, jegyző 

Dr. Révész Zoltán, aljegyző 

Rack Ferencné, Biatorbágyi Német Nemzetiségi Önkormányzat elnöke 

Palovics Teréz, óvodavezető 

Korbuly Klára, PMAMI vezetője 

Gálosi Zita, Beruházási és Vagyongazdálkodási Osztály 

Dobosy Gáborné, Beruházási és Vagyongazdálkodási Osztály 

Mester László, kommunikációs munkatárs 

Fekete Péter javasolta, hogy a kiküldött napirendekhez képest az intézmény-felújítási terv 

tárgyalása kerüljön az első helyre, majd ezt kövesse a Karinthy utcai forgalmi rend napirendje.  
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A bizottság az ülés napirendjét a javasolt változtatásokkal 3 igen szavazattal (három bizottsági 

tag volt jelen a szavazásnál) elfogadta. 

Napirend  

1) Biatorbágy Város Önkormányzata 2013. évi intézmény-felújítási programjáról 

2) A Karinthy utcai általános iskola környékének forgalmi rendjével összefüggő 

kérdésekről 

3) Beszámoló az Oktatási Bizottság 2012. évi munkájáról 

4) Az általános iskolák és a PMAMI állami fenntartásba adásáról szóló megállapodásról 

és az átadási folyamat következő lépéseiről 

5) Tájékoztató a leendő első osztályosok beiratkozásának rendjéről, a meghirdetett első 

osztályokról 

6) Tájékoztató az iskolába járást érintő autóbuszjáratok megfelelőségéről 

7) Tájékoztató a közétkeztetéssel kapcsolatos felmérésről 

8) Az óvodai beiratkozási időpontok meghatározásáról 

9) A családi napközik részvételéről a bölcsődei és óvodai feladat-ellátásban 

10) A „Magyar Nyelvért” klubhoz való csatlakozásról, és a testvértelepülések iskolái 

számára díj alapításáról 

11) A polgármesteri hivatal szervezeti és működési szabályzatának módosításáról 

12) A képviselő-testület szervezeti és működési szabályzatának módosításáról 

 

1) Biatorbágy Város Önkormányzata 2013. évi intézmény-felújítási programjáról 

Dr. Révész Zoltán: Az intézményi javaslatok összegyűjtését követően az előterjesztéshez 

készített a táblázatban a befogadandó felújításokat foglaltuk össze. Egyedül a Biatorbágyi 

Általános Iskola igazgatója, Marx Árpád nem tett az idei évre javaslatot. Ha a költségvetési 

rendeletben előirányzott összeghez képest többletigény fogalmazódik meg, kérjük hozzá a 

forrás megjelölését vagy a meglévő keretek átcsoportosítására tett javaslatot.  

Gálosi Zita: A hivatal festést tervezett a Sándor-kastélyba. Erre az épületre az ablakcserére 

beadott pályázat van.  

Fekete Péter: A vízszigetelést az önkormányzat elvégezteti 2014-ben, amennyiben nyer a 

pályázat. 
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Koleszár Kázmér: 7 M Ft a teljes Szt. László utcai óvodaépület tetőfelújításra kellene, tehát a 

rendelkezésre álló 2 M Ft mellé 5 M forinttal több kellene. 

Gálosi Zita: Valóban nincs pénz az egész tető felújítására. Csak a kazánház feletti cserepes 

rész és a sérült szarufák javítása kerül majd ennyibe. Szerkezetileg így is megoldható. Fekete 

Péter kérdésére elmondta, hogy födémszigetelés, homlokzatszigetelés és fűtéskorszerűsítés, 

kazáncsere szerepel a pályázatban az óvodákat illetően. 

Korbuly Klára: Nem oldódott meg a PMAMI elhelyezése. Pedagógiai asszisztenst 

alkalmazna a gyerekek kísérésére, ezért szóba jöhetnének olyan épületek is, mint a MÁV ház 

illetve a Közösségi Ház tetőtere. Mielőbb szeretne egyeztetni az általános iskolák igazgatóival 

a jövő évi teremhasználatról. 

Dobosy Gáborné: A Közösségi Ház tetőtere második olvasatban kikerült az idei felújítási 

tervekből. 

Varga László megérkezett az ülésre 15:20-kor. 

Fekete Péter: A Közösségi Ház tetőterének beépítésére a bizottság tegyen elvi javaslatot a 

képviselő-testületnek. Keresni kell forrást. Az intézmény-felújítási keretbe nem fér bele. A 

következő ülésre a bizottság vegye napirendjére a PMAMI elhelyezését a 2013/2014-es 

tanévben. 

A bizottság négy igen szavazattal (négy fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) támogatta, 

hogy a következő ülés napirendjén szerepeljen a PMAMI elhelyezése a 2013/2014-es 

tanévben 

A bizottság négy igen szavazattal (négy fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) a képviselő-

testületnek elfogadásra javasolta a 2013. évi intézmény-felújítási tervet azzal a kiegészítéssel, 

hogy kerüljön bele a Közösségi Ház tetőterének kialakítása. 

2) A Karinthy utcai általános iskola környékének forgalmi rendjével összefüggő 

kérdésekről 

Dobosy Gáborné: Ismertette a TMKB és OB javaslatait az elkészült tervek kisebb nagyobb 

módosításaira.  

Fekete Péter: Az 1. ütem, a kitáblázás gyorsan megvalósítható, menjen a legközelebbi 

testületre!  

Dobosy Gáborné: A 2. ütem, nevezetesen a Karinthy utca egyirányú forgalmi rendje és a 

felfestett járda áthelyezése, a támfallal kapcsolatos kérdések tisztázása a hóolvadás után 

elvégzett geodéziai felmérést követően történhet meg. 
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Fekete Péter: Mivel nincs pénz a jelentősebb beruházásokra, pl. a 45 fokos parkolóra, támfal 

elbontására, új parkolók kialakítására, stb. ezért ezekkel nem érdemes foglalkozni idén. 

A bizottság 4 igen szavazattal, (négy fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) a Karinthy utca 

forgalmi rendjével kapcsolatos tervezett szabályozást az alábbi módosításokkal javasolja 

elfogadni a képviselő-testületnek: 

I. ütem 

Az Iskola köz ne egyirányú utca legyen, hanem a Karinthy utca felől preferált forgalmi irányú. 

A körzet belépési pontjain (Meggyfa utca, Karinthy utca a Vasútállomás felől, a Kossuth Lajos 

utca, Kossuth Ferenc utca) kerüljön kihelyezésre „Lakó és pihenő övezet” tábla. A Karinthy 

Frigyes utcában a kijelölt gyalogos sáv kerüljön felfestésre a másik oldalon, valamint a most 

lezárt lépcsős bejárat kerüljön megnyitásra. 

Tervezett határidő: geodéziai felmérést és közlekedés felügyeleti jóváhagyást követően 

azonnal 

II. ütem: Az Iskola utca felőli oldalon személyi bejárat kerüljön kialakításra, ingatlanon belüli 

járda építésével. 

III. ütem  

A vasútállomásnál található volt buszforduló helyén valós körforgalom kialakításának 

lehetőségére tanulmányterv készíttetése. 

3) Beszámoló az Oktatási Bizottság 2012. évi munkájáról 

A bizottság 4 igen szavazattal (négy fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) az Oktatási 

Bizottság 2012. évi munkájáról szóló határozatot hozzászólás nélkül elfogadta. 

4) Az általános iskolák és a PMAMI állami fenntartásba adásáról szóló 

megállapodásról és az átadási folyamat következő lépéseiről 

Tóthné Gyarmati Magdolna: A szerződés 18. pontját értelmezni kell, tisztázni a taneszközök 

körét és megfelelően javítani.  

Fekete Péter: Javasolta, hogy Tóthné Gyarmati Magdolna által felvetett kérdések 

pontosítása, tisztázása után, a 18. pont módosítását a képviselő-testület üléséig végezzék el. 

A bizottság a Klebelsberg Intézményfenntartó Központtal megkötendő szerződést a javasolt 

módosítással a képviselő-testületnek 4 igen szavazattal (négy fő bizottsági tag volt jelen a 

szavazásnál) elfogadásra javasolta. 

5) Tájékoztató a leendő első osztályosok beiratkozásának rendjéről, a meghirdetett 

első osztályokról 

Rack Ferencné: A beíratás időpontját a Klebelsberg Iskolafenntartó Központ határozta meg. 

Az egész országban 2013. április 7-8-án, reggel 8 és délután négy óra között kell megtartani. 



5 

 

Ez eltér a biatorbágyi hagyományoktól, de meg fogják oldani, az irodában bonyolítják majd, 

így remélhetően nem zavarja a tanítást. Csak német nemzetiségi tantervű első osztály lesz, a 

jelentkezők számától függően egy vagy kettő. Minden egyháznak lehetőséget kell biztosítani, 

hogy tájékoztassák a szülőket a hittan oktatásról. Az iskolakóstolgató idejét ajánlotta fel az 

egyházaknak, akik eddig jelezték szándékukat. Mester László kérdésére elmondta, hogy a 

tantárgyfelosztáshoz és az órarend elkészítése miatt szükséges már a jelentkezéskor tudni, 

hogy hányan választják az erkölcstant és hányan a különböző felekezeti hittan oktatást. 

Valamennyi foglalkozást, a hittant és az erkölcstant egy időpontban kell megszervezni, 

2013/2014-ben az első és az ötödik évfolyamon. A hittan oktatás eddig általában a 6. órában 

zajlott. Gondot fog jelenteni a tantermek biztosítása, hiszen minimum három, de akár 4-5 

helyszínt is kell biztosítani ugyanabban az órában.  

Fekete Péter: A bizottság nevében megköszönte Rack Ferencné tájékoztatóját. 

6) Tájékoztató az iskolába járást érintő autóbuszjáratok megfelelőségéről 

Fekete Péter: Néhány szülő szóban jelezte, hogy a Szentháromság téri épületben a 6. és 7. 

óra után végzett diákoknak nincs rövid időn belül olyan buszjárat, amivel haza tudnának jutni 

a nyugati lakóparkba, amennyiben nem az iskolában ebédelnek. A csengetés rendje és a 

menetrend az érintett időszakban jelentős eltérést mutat: 

óra csengetés időpontja 
 Szentháromság tér -

Nyugati lakópark 

Szentháromság tér – 

Meggyfa utca 

5. 12:35 12:52 12:45 

6. 13:30 14:22 13:45 

7. 14:25 14:52 14:45 

 

Koleszár Kázmér: Javasolta, annak megvizsgálását, hogy a 13:45-ös járatot mód volna-e a 

lakópark felé közlekedtetni. 

Varga László: A bizottság kérje fel a Biatorbágyi Általános Iskola Szülői Munkaközösségét, 

hogy véleményezze a menetrendet, tegyen javaslatot, amennyiben az nem megfelelő a 

diákok meghatározó része számára. 

A bizottság Varga László javaslatát 4 igen szavazattal (négy fő bizottsági tag volt jelen a 

szavazásnál) támogatta. 

7) Tájékoztató a közétkeztetéssel kapcsolatos felmérésről 

Fekete Péter: A felmérésben résztvevő családok 86%-a jelezte, hogy vállalna nagyobb 

térítési díjat is, a szolgáltató pedig úgy nyilatkozott, hogy a jelenlegi árakon nem tud 

lényegesen változtatni a szolgáltatás minőségén. Mindezek alapján javasolta, hogy kezdődjék 

meg egy új közbeszerzési kiírás előkészítése. A szerződésben kiköthető a melegítő konyhák 

korszerzősítése. Vonjunk be dietetikust, pl. a bölcsődében dolgozó szakembert. Első 
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olvasatban áprilisban kerüljön  a bizottság elé. Ha erre a testület rábólint, csak akkor mondjuk 

fel a szerződést, amikor már van jó kiírásunk.  

Dr. Révész Zoltán: A közbeszerzési tervet most fogadja el a testület, akkor ezzel ki kell azt 

egészíteni.  

Varga László: A szülői munkaközösségek is kapják meg véleményezésre a kiírásnak azt a 

részét, ami az ételek minőségére vonatkozik. Az új szolgáltatást augusztus 1-jével vagy 15-

ével kellene megkezdeni. 

Fekete Péter: Javasolta, hogy a felmérés adatai alapján a hivatal a bizottság korábbi 

javaslatait figyelembe véve állíttasson össze egy új közbeszerzési kiírást oly módon, hogy 

áprilisban első olvasatban kerüljön a bizottság elé. A májusi ülésen, ha dönt a bizottság az új 

kiírásról, és csak ezután legyen felmondva a jelenlegi szerződés. 

Palovics Teréz: Meg kívánja beszélni a kollégáival, hogy az óvodát is érintse-e az új kiírás. 

Fekete Péter: Valamennyi oktatási-nevelési intézményre vonatkozzon az új közbeszerzés. 

A bizottság Fekete Péter a javaslatát 4 igen szavazattal (négy fő volt jelen a szavazásnál) 

támogatta. 

Fekete Péter: A bizottság javasolja, hogy a közétkeztetésre vonatkozó közbeszerzési eljárás 

kerüljön be a 2013. évi közbeszerzési tervbe is. 

A bizottság a javaslatot 4 igen szavazattal (négy fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) 

támogatta. 

8) Az óvodai beiratkozási időpontok meghatározásáról 

Palovics Teréz: Kérte, hogy az előterjesztésben szereplő dátummal szemben a felvételről 

szóló döntés határideje május 31. legyen. A bölcsőde előre láthatóan május elején tartja majd 

a beiratkozást, és tekintettel arra, hogy több olyan család lesz, aki érintett mindkét 

intézményben, szeretnék összehangolni a kérelmek elbírálását annak érdekében, hogy 

rászorultság esetén mindkét gyermek bekerüljön az ellátásba. A nemzetiségi beiratkozása az 

általános beiratkozással azonos időpontban lesz, de a nemzetiségi önkormányzat nem vehet 

részt a felvételin. Kérte viszont, hogy a nemzetiségi önkormányzat véleményezze a 

jelentkezők rászorultságát. 

Rack Ferencné: Nem tud nyilatkozni a Német Nemzetiségi Kisebbségi Önkormányzat 

véleményéről a részvételről szóló javaslattal kapcsolatban.  

Szakadáti László megérkezett az ülésre. 
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A bizottság 4 igen szavazattal (négy fő volt jelen a szavazásnál) azzal a változtatással 

támogatta a határozati javaslatot, hogy az óvodai felvételi döntésről szóló határozat 

meghozatalának határideje 2013. május 31. legyen. 

9) A családi napközik részvételéről a bölcsődei és óvodai feladat-ellátásban 

Fekete Péter: A határozati javaslat utolsó pontjával nem ért egyet. Ne tegyünk óvodai 

csoportot a Sándor-kastélyba, mert a hely az osztályoknak kell. 

Tarjáni István megérkezett az ülésre. 

Ihászné Pálfi Katalin: Ismertette a Református Egyházközség vezetőjével és Ábrahám 

Ferencné iskolaigazgatóval folytatott megbeszélést, melyen elhangzott egy református óvoda 

létrehozásának lehetősége, amely egyrészt fontos eleme lenne a református köznevelési 

rendszernek, másrészt segítene a város óvodai férőhely gondjainak enyhítésében is. A 

résztvevők egyetértettek abban, hogy a Biai Református Templommal szemközti telken álló 

régi parókia épülete, illetve annak telke alkalmas helyszíne lehet két-három csoportos 

óvodának.  

Tóthné Gyarmati Magdolna: A parókia épületéről korábban megállapították, hogy nem 

alkalmas gyermekintézmény céljaira. Kíváncsi, hogy megvalósul-e az iskolaépítési szándék. 

Fekete Péter: Középtávon valószínűleg azzal kell számolni, hogy a református iskola a 

Sándor-kastélyban fog működni. 

A bizottság a határozati javaslatot 4 igen szavazattal (négy fő bizottsági tag volt jelen a 

szavazásnál) a 3. pont elhagyásával támogatta. 

Tarjáni István távozott az ülésről. 

Fekete Péter szünetet rendelt el. 

10) A „Magyar Nyelvért” klubhoz való csatlakozásról, és a testvértelepülések iskolái 

számára díj alapításáról 

Koleszár Kázmér: Véleménye szerint Biatorbágy Város Önkormányzata hatékonyabb 

formában támogatja a határon kívüli testvérvárosainkat. Nem javasolja a csatlakozást. 

Varga László: Alistált a Rákóczi Szövetségen keresztül támogatjuk. Gyergyóremetével sok 

magyar nyelvi közös programunk van. A Faluház kapcsolatot épít a könyvtárak között. Nem 

támogatja a csatlakozást. A meglévő kapcsolatok elmélyítését, fejlesztését javasolja.  

Fekete Péter: Javasolja, hogy Biatorbágy Város Önkormányzata ne csatlakozzon a 

kezdeményezéshez. 
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A bizottság 4 nem szavazattal (négy fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) nem támogatta 

a határozati javaslatot. 

11) A polgármesteri hivatal szervezeti és működési szabályzatának módosításáról 

Fekete Péter: Tarjáni István javaslata alapján kéri, hogy ezt a napirendet a bizottság ezen az 

ülésen ne tárgyalja. 

A bizottság 4 igen szavazattal (négy fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) az 

előterjesztést levette napirendjéről. 

12) A képviselő-testület szervezeti és működési szabályzatának módosításáról 

Dr. Kovács András: Felsorolta azokat a jogszabályi változásokat, amelyek szükségessé 

tették a képviselő-testület SZMSZ-ének módosítását: 

A bizottsági jegyzőkönyveket a testületihez hasonló követelmények szerint kell elkészíteni, a 

hozzászólások tartalmát meg kell jeleníteni benne. Változás még, hogy az elnökön kívül még 

egy bizottsági tag aláírása szükséges. A bizottsági javaslatok határozat formájában születnek, 

számozással ellátva. A döntések a testületi ülésre kerülnek. Áttekinthető és visszakereshető 

lesz minden bizottsági döntés. Megemlítette, hogy az ESZB javaslata szerint jó lenne a jkv. 

hitelesítőjét a bizottsági ülés elején megnevezni. 

Tóthné Gyarmati Magdolna: A Diákokért Közalapítvány sorsa rendezetlen. A költségvetés 

nem tartalmaz forrást a munkájára. 

Fekete Péter: Javaslata szerint a 7. függeléket rendezni kell, az oktatási intézményekre 

vonatkozó részeket javítani szükséges, a bizottsági átruházott hatáskört rendbe tenni az új 

köznevelési jogszabályok szerint. 

A bizottság a képviselő-testület szervezeti és működési szabályzatának módosítását 4 igen 

szavazattal (négy fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) a képviselő-testületnek 

elfogadásra javasolta. 

Fekete Péter megköszönte a részvételt és 17:41-kor az ülést bezárta 

Biatorbágy, 2013. március 22. 

 

 

 Koleszár Kázmér Fekete Péter  

 bizottsági tag bizottság elnöke 


